

Referat fra GSM i Der findes en løsning d.27.11.2016, Finlandsvej 79 (Aktiv klynge), 7100 Vejle.  
Klokken 10.00 – 13.00.

Tilstede: Helle, Ellen, Oscar, Jørgen, Karin, Jesper F, Jesper H, Rasmus, Betina, Steen.

1. Valg af ordstyrer samt indsættelse af rygepauser for dette møde: Oscar
2. Godkendelse af referat. (Sekretæren læser op). Godkendt.
3. Kassereren beretter: Saldo i kontanter: Kr.1971 og kr. 8107,62 i banken. Gebyre i banken bliver sat lidt op, er nu 75kr bliver trukket hver kvartal.

#### **4. Diverse valg:**

Når man har en servicepost, har man ansvaret for, at det bliver gjort – man informerer ikke – man sørger for, at en anden udfører posten.

Vi læser servicepost-beskrivelserne op til hver valgt servicepost. Både til GSM og forretningsmøder.

- a) Rumansvarlig: Mandag: Steen                      Torsdag: Ellen
- b) Møntansvarlig 1 år (gældende fra august 2015): Jørgen til 2017
- c) Kasserer, herunder banken: Karin
- d) Mødeleder Mandage (3 mdr.): Oscar      Mødeleder Torsdage :Helle (3 mdr.):
- e) Madholdet : 3 ansvarlige (3 mdr.): Steen, Rasmus , Ivan
- f) Sponsorbank (3 mdr.): Tina
- g) Sekretær/hjemmeside 3 mdr: Jesper H
- h) Info mindst 1 år fra september 2015: Jørgen, Anders
- i) Sociale arrangementer: 2 personer (3 mdr.), herunder jule- og påskefrokost: Betina, Jørgen, Karin
- j) Hvor og hvornår skal næste GSM afholdes: 26.feb.2017
- k) Brød til næste GSM: Betina                      Pålæg til næste GSM: Betina

Hvor mange penge vil vi sende til hovedkontoret i denne periode? Herunder tages hensyn til banksaldo, kommende arrangementer og eventuelle andre fremadrettede udgifter. Der er 6000kr på opsparing til storebogsstudie. Der sendes ikke noget der skal være 2000kr i kontanter hvis vi skal sende noget.

5. Hvordan har gruppeånden det? (Kan vi gøre det endnu bedre?) Herunder forventnings afstemning. Hvad kan vi forvente af hinanden/ hvad I kan forvente fra mig fremover?

**Ellen** er glad for gruppen og glad for der er en telefonliste. **Betina** har det godt i gruppen, vi skal blive bedre til at få de nye med til GSM. **Rasmus** er glad for gruppen og vil komme mandag og torsdag. **Helle** kommer torsdag og vil komme mandag fordi hun føler gruppen er lidt splittet og det er fordi der er for mange der ikke kan yder så meget for gruppen. Det bliver godt med et B2TR møde for at få styr på hvad gør vi når der er nogle som er lidt i knæ, Vi skal sammen passe på gruppen. **Jørgen** det er træls at han ikke kommer så meget og det er pga. arbejdstider. Jørgen vil gerne tage poster men ikke møde poster. Jeg vil sætte gruppen først. **Jesper H** vil gøre det han kan til møder og for gruppen møder og har en diplom opgave/eksamen som gøre at han ikke kommer til hvert møde i den næste tid. **Jesper F.** syntes det er godt i gruppen og ligger sine bidrag til møderne med sponser arbejde har meget i hverdagen fortiden. **Karin.** Der skal reklameres med gsm så flere nye kan komme med og få poster og bliver inddraget. Glad for gruppen og god gruppeånd vi kan forvente alt fra karin(sagt med et stort smil). **Oscar** har det godt i gruppen, vi skal være bedre til at komme ud og dele budskabet. Der kan gøres mere for organisationen med det kommer vi jo nok efter. Oscar kommer Mandag og torsdag. **Steen** har det godt kommer om mandagen. Vil gerne gøre mere for gruppen og er enig med at vi skal have flere aktive med i gruppen. Der skal reklameres mere med GSM.

6. Hvad sker der i klyngen samt information og samarbejde? (Anders og Jørgen). Vi kommer til at skifte lokaler når det kommer på best.møde i klyngen næste gang. Anders og Jørgen tager på syghuset og giver dem AA materiale og nummer til Hovedkontoret . Det er med henblik på at starte noget op på syghuset.
7. Back 2 the roots. Info/status. Et møde hvor vi taler om Hvor vores gruppe kommer fra, hvorfor gør vi som vi gør, workshop, trin og traditioner, og det at leve programmet. (Jesper) Sådan et møde kunne blive en tradition, der er bred enighed om at der skal være et sådan møde og der er flere der har gavn af at få noget historie med om gruppen og AA i det hele taget. Det er vigtigt at vi får de nye med i traditioner og give det videre der er grundlag for service. Service er en del af helbredelsen. Der er enighed om at det ville være godt at få frisket trin og traditioner op og at man får at

vide hvorfor det er vigtig at yde service. Der arbejdes på et back 2 the roots møde.

8. Kan vi varetage opgaver på sygehuse og andet opsøgende arbejde? (Jesper) Ja og det er noget vi skal huske hinanden på. Det er en opgave vi kan og skal arbejde på at løse sammen. En opgave vi skal løse i fællesskab.
9. Kommunikation og beslutninger.(Jørgen) Der bliver spurgt til om vi ikke skal være mere ansvarlige i forhold til at holde orden og sætte vask over og ligge det sammen osv. Der skal være mere ansvar for lokaler og det skal indskrives i ansvarsposten, at det er den rumansvarlige der skal sørge for det. Der snakkes også om at når der bliver lavet mad og kaffe så skal der ryddes op. Det skal være mødelederen som retter punktet til så det passer i mødeindledningen.
10. Mødeindledning. Mandags indledning (Jørgens forslag se print). Mødeindledning er godkendt.  
Kan vi ændre teksten? «...ved hvert møde er der to mere erfarne tilstede...». (Oscar) Det blev vedtaget at det kun siges til åbne møder. Ikke på lukkede møder. Gælder Mandag og Torsdag.
11. Grupperepræsentant til regionen? (Steen) Steen er vores repræsentant. Steen skal tages gennem vores trin papirer, så han ved mere om gruppen. Der findes en løsning og derved bedre kunne repræsentere gruppen i regionen.
12. Parkeringskort. Har vi dem vi skal have? Plastik og papir (Tina) Det er kun Anders (fordi han bor her) der kan få fat i flere parkkort. Så Anders må ned og få fat i nogen. Vi får fat i to kort og aflevere dem til børnebanden så vi ikke har ansvar for dem mere, da vi ikke behøver dem når vi flytter.
13. Ang. telefonnumre som lægen kan bruge til alkoholikere i hans konsultation. Udleverer nummer på hotline og et par telefonnumre til sponsorer i vores gruppe? (Karin) Der bliver en liste hvor man kan sætte kryds ved om man vil have sit nummer givet videre til en læge. Ellers skal man blot give nummeret til Hovedkontoret og de formidler så kontakten til en telefonvagt tæt på den som har ønsket at komme i kontakt med en AA'er.
14. Sponsor bank. Husk at reklamere for den når i er ude. Skal der laves flyers? (Tina) Tina laver flere eller laver dem lidt om, der kan printes flyers

ud fra hjemmesiden, både hvis man vil være sponsor men også hvis man er sponse som søger en sponsor.

15. Visitkort – mobilpay – kørsel 1.93kr for 2017(Jørgen) Vi skal bestille flere visitkort. Jørgen finder ud af hvilke løsninger der er for mobilpay.

16. Rep af stole i klyngen( Tina & Jesper) Jesper H. får lavet stolene

17. USB-stik til filer.(Tina) Ellen sørger for stik, det kommer til at ligge hos sekretæren.

Eventuelt. (Der kan kun rejses forslag til drøftelse under eventuelt, der kan ikke træffes beslutninger). Ingen punkter under eventuelt.

Kl. 13.00 – SINDSROBØNNEN...

PS. Betina står for brød og pålæg til næste GSM ☺